
             URZĄD MIEJSKI                                                          Wałbrzych, dnia 24.06.2024r. 
             W WAŁBRZYCHU  
       BIURO  ORGANIZACYJNE      
 
BO.0003........................ 

 
.Tomasz Maciejowski..,..Rafał Kiercz................ 
                  /imię i nazwisko radnego, klub radnych/  
 
 
 

Składamy interpelację, zapytanie do: 
  /niewłaściwe skreślić/ 

     

Prezydenta Miasta Wałbrzycha  
Pana Romana Szełemeja 

 
za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej Wałbrzycha 

 
w następującej sprawie:  

 
przyjmowania imigrantów z Niemiec i innych kierunków w Wałbrzychu 

 
1. Czy są prowadzone z władzami miasta rozmowy (na szczeblu rządowym/ województwa) 
dotyczące lokowania na terenie miasta imigrantów? Od kiedy są prowadzone i co do tej pory 
ustalono?  
2. Jakie są plany miasta dotyczące przyjmowania i integracji imigrantów? 
3. Czy prezydent miasta jest gotowy zdeklarować się, że przyjmie pod swój dach imigrantów lub 
desygnuje do tego nieruchomość należącą do własnego lub rodziny majątku? 
4. Jakie konkretne działania podejmowane są w celu zapewnienia imigrantom odpowiedniego 
zakwaterowania, opieki zdrowotnej i edukacji? 
5. W których dzielnicach miasta będą lokowani imigranci i które nieruchomości są do tego 
przygotowywane? 
6. Czy miasto współpracuje z organizacjami pozarządowymi i innymi instytucjami w celu 
wsparcia imigrantów? Jeśli tak, jakie są te partnerstwa? 
7. Jakie są planowane działania na rzecz promowania równości, tolerancji i szacunku wobec 
imigrantów w mieście? 
8. Ilu imigrantów miasto przyjęło w ciągu ostatnich 8 miesięcy i gdzie zostali ulokowani? 
9. Jakie są kryteria wyboru imigrantów do przyjęcia do miasta? 
10. Czy miasto prowadzi systematyczne monitorowanie i raportowanie danych dotyczących 
imigrantów, takich jak liczba przyjętych, pochodzenie, wiek, płeć, itp.? Proszę o udostępnienie 
aktualnych statystyk. 
11. Jakie są główne kraje pochodzenia imigrantów przyjętych i planowanych do przyjęcie w 
mieście? 
12. Czy miasto współpracuje z innymi miastami lub regionami w celu podzielenia się 
obowiązkiem przyjmowania imigrantów? 
13. Czy miasto planuje szczepić imigrantów (jakimi preparatami) i czy będą to dobrowolne 
szczepienia czy przymusowe? 
 
 
 
....Tomasz Maciejowski..........                  ........Rafał Kiercz................ 
 /podpis radnego/           /podpis radnego/ 


		2024-06-24T20:54:43+0200




